

Stilling Jagtforening



Dagsorden - forslag

Bestyrelsesmøde **onsdag** 22.10.2025; kl 19:00 - 21:00

Mødested: Jægerhuset

Forplejning: **HANS - dejlig Citroen måne :o)**

Referent: Morten

Deltagere: Lena, Dolly, Lars, Morten, Hans, Knud

Afbud: **Sara og Dirk**

Til info: Charlotte

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden - godkendt
2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Pkt. 3.i.a Det er ikke os men DJ der har takket nej til yderligere omkring artiklen

3. Siden sidste møde
 - i. Til opfølgning:
 - a. Klubaften 2/10 - kun 2 deltagere - hvordan får vi flere deltagere / skal vi droppe klubaftrænerne?
 - a. **SARA** - Kan vi på vores hjemmeside køre en cyklus så der bliver mere opmærksomhed på det
 - b. **SARA** - Vil du undersøge muligheden for at bruge NEMTILMED.DK - hvis muligt så det kunne køre til vores næste klubaften den 6/11
 - ii. Til beslutning:
 - a. Udkast til kontrakt for leje af klubhus - Dolly
 - a. **Dolly tilretter kontrakten jf. kommentar fra Knud**
 - iii. Til info/diskussion:
 - a.
 - iv. Status på økonomi - Knud
 - a. PT. Ca. kr. 47.000 i kassen
 - a. **Vi har en del udgifter, men er i en periode hvor der ikke rigtigt er noget indtægtsgivende aktiviteter, men det ser fint ud, og kontingentet kommer først på året.**
4. Kort nyt fra udvalg:
 - a. Hundeudvalg - Lena
 - i. Andre bruger hundetræningsområdet til træning - det offentlige areal - opfordring/opslag vedhæftet - Lena
 - a. **Vi hænger naturligvis det opslag op som Lena har lavet, evt. nede på stolperne ved de enkelte træningsområder.**
 - b. **Vi bogfører nu fremadrettet vildt der bruges, for at se om vi kan holde lidt mere styr på det.**

Stilling Jagtforening



- c. Meget positive tilbagemeldinger i forbindelse med afviklingen af den udvide app. Prøve, næste gang vi afvikler den skal der flere hænder til.
- d. Der afholdes planlægningsmøde den 26/10
 - a. Muligt opdeling af holdene så dem er vil udvidet app. Får muligheden for at træne mod dette.
 - i. Dette er som sådan ok jf. bestyrelsen, men det må ikke være på bekostning af at "kvaliteten" slækkes på andre hold.
- b. Husudvalg - Dolly
 - a. Lena udsender fondsansøgninger til ny varmepumpe til Aura og Nordea
 - b. Der skal købes plast vaskebaljer til affaldssortering i Dueslaget.
- c. Jagtudvalg - Hans
 - i. Fællesjagt - hvordan går det - ?
 - a. Hans bedes kontakte Carsten omkring hændelsen hvor rygterne går på der blev skudt efter et andet stykke vildt end rådyr, for at undgå eftersøgning, det ligger Stilling Jagtforening meget på hjertet af jagtetiske regler overholdes.
- d. Skydeudvalg - Dirk
 - i. Riffelskydning på Skibby banen er planlagt til - 22/4; 29/4; 6/5; 13/5 - **noteret**
 - ii. Jagtfeltskydning i Hevring er planlagt til - 13/6 - 14/6 - **noteret**
 - iii. Skydeskole (hagl) for jægere - udsat indtil videre p.g.a. for meget arbejde. - **noteret**
 - a. Dirk bedes vende tilbage på skydebiograf om det var muligt.
 - b. Skydning i Skibby, vi har "fri" leg hver lørdag på banen, vi prøver at arrangere lidt, dette skal Sara orienteres omkring så det kan ligges på vores hjemmesider og Facebook.
- e. Jagttegnsudvalg- Knud
 - i. Jagttegnselever afsluttet - repetition og en ekstra skydetræning udestår - **noteret**
 - ii. Jagtsti aktivitet lørdag 20. juni 2026 - hvem er tovholder?
 - a. Lars har indvilliget i at være tovholder på dette, med hjælp fra Knud
 - a. Knud skal sammen med andre jagttegnslærere den 22/11 afholde en jagtsti for jagttegns kursister, så derfra drager vi vores erfaring og benytter os også af dette materiale der laves dertil - hvis muligt
 - b.
- f. Nyjægerudvalg - Sara
 - i. Hvordan får vi genstartet udvalget? - Sara/Benjamin
 - a. Grundes fravær fra Sara flyttes dette til næste møde
- g. Kommunikationsudvalg
 - i. Hvilke aktiviteter er indmeldt til næste nr af Jæger? - Lars
 - a. Næste deadline: 20/10 til Jæger nr. 9/2025
 - a. Aktiviteter december 2025, Jan - Feb 2026
 - i. Der er indberettet til bladet
 - ii. Rekylen udsendes den 24/10 elektronisk, og vil være fysisk fra uge 44
 - ii. Hjemmesiden - Sara
 - a. ...
 - iii. Facebook - Sara
 - a. Virker vores eventgenerator (eller hvad den hedder) på facebook ...? Hverken Lena eller Morten havde fået notifikationer omkring klubaften...!
- h. Input fra andre udvalg?
 - i. Generelt - så vil hvert udvalg have en fast kontaktperson fra bestyrelsen der har dialogen med dem
 - ii. Jagthorn er påbegyndt undervisningen, Lars lover endnu bedre trutten fremover

Stilling Jagtforening



5. Næste møder

a. Mødeplan for bestyrelsen 2025:

i. 19.11.2025 - BM -

1. FLYTTES Til 26/1-2025

b. Forslag til mødeplan 1.H - 2026

i. 22.01.2026 - møde med alle udvalg

a. FLYTTES Til 15/1-2025

- ii. 29.01.2026 - kursus - frivillige i foreningerne
- iii. 26.02.2026 - BM
- iv. 26.03.2026 - Generalforsamling
- v. 23.04.2026 - BM
- vi. 25.06.2026 - BM

c. Til info - øvrige møder/aktiviteter

a. Jægerrådsmøde ?

a. Afventer Mads fra jægerrådsmødet

b. Kreds møde ?

c. Rep. Møde ?

d. ...

6. Eventuelt

a. Hvad skal vi have som tema på fællesmødet 22/1-2026? - manglende interesse for klubaftener?

b. Kommunalt budget for rådgeregulering? Knud følger op.

c. Forslag til aktivitetsplan for 2026 - Dette drøftes senere, herunder om der skal være så mange klubaftener

i. 5. Februar - Trofæaften

ii. 5. Marts - ?

iii. 9. April - ?

iv. 16. Maj - bukkepræl

v. 20. Juni - Jagtsti

vi. 6. August - ?

vii. 3. September - ?

viii. 8. Oktober - ?

ix. 5. November - ?

x. 3. December - Gløgg og Jagthorn

d. TEMA til den 15/1..?

e. Knud rækker ud til de øvrige formænd i jagtforeningerne i Skanderborg kommune